

**ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ ជាការចាំបាច់សម្រាប់សិស្សដែលជាអ្នកកីឡា | សំណួរដែលគេឧស្សាហ៍សួរ (FAQ's)**

សម្រាប់រយៈពេលដែលនៅសល់ក្នុងឆ្នាំសិក្សា ២០២១-២០២២ ក្រសួងអប់រំតម្រូវឱ្យសិស្សដែលជាអ្នកកីឡាទាំងអស់ត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ ឱ្យបានពេញលេញ ដើម្បីចូលរួមក្នុងកីឡាដែលប្រកួតតាមសាលា។ ខាងក្រោមនេះ សូមមើលបញ្ជីសំណួរដែលគេឧស្សាហ៍សួរ (FAQs) សម្រាប់ជាឯកសារយោង។

**ហេតុអ្វីបានជាថ្នាំបង្ការរោគត្រូវតម្រូវសម្រាប់សិស្សរបស់ក្រសួងអប់រំដែលជាអ្នកកីឡាចូលរួមក្នុងកីឡាប្រកួតតាមសាលា?**

វិជ្ជមាន ខ្វីដ-១៩ ចំពោះសិស្សរបស់ក្រសួងអប់រំដែលជាអ្នកកីឡាចូលរួមក្នុងកម្មវិធីកីឡាប្រកួតតាមសាលាបណ្តាលឱ្យសិស្សមួយចំនួនធំត្រូវផ្អាកពីការចូលរួមក្នុងការហាត់ហ្វឹកហ្វឺនកីឡា ហើយសំខាន់ជាងនេះទៅទៀតគឺការបង្កាត់បង្រៀនក្នុងថ្នាក់។ ការសម្រេចចិត្តតម្រូវឱ្យសិស្សដែលជាអ្នកកីឡាចូលរួមក្នុងកីឡាប្រកួតតាមសាលាទាំងអស់ត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការរោគបានធ្វើឡើងជាមួយនឹងសុខភាព និងសុវត្ថិភាពរបស់ក្រសួងអប់រំយើងមុនគេបំផុត ហើយតាមការពិចារណាលើកីឡាដែលសិស្សប៉ះគ្នាទៅវិញទៅមក រួមមានការនៅជិតគ្នា និងប៉ះគ្នាហើយប៉ះទៀតក្នុងអំឡុងពេលហាត់ហ្វឹកហ្វឺន និងក្នុងពេលប្រកួត ការធ្វើដំណើរជាក្រុម និងការបញ្ចេញឥទ្ធិពលទៅវិញទៅមកជាមួយសិស្សមកពីស្ថាប័នផ្សេងៗទៀតក្នុងបរិយាកាសប្រកួតប្រជែងដែលប៉ះគ្នាច្រើន។ ដោយមូលហេតុនេះ សិស្សដែលជាអ្នកកីឡាណាចង់ចូលរួមក្នុងកម្មវិធីកីឡាប្រកួតតាមសាលាសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២១-២០២២ ត្រូវតម្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគប្រឆាំងនឹង ខ្វីដ-១៩។

**តើខ្ញុំត្រូវទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ នៅពេលណា ដើម្បីត្រៀមខ្លួនសម្រាប់រដូវកាលកីឡារដូវរងា និងរដូវផ្ការីក?**

សិស្សដែលជាអ្នកកីឡាចូលរួមក្នុងកីឡារដូវរងានឹងត្រូវតម្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញ ឱ្យទាន់ថ្ងៃទី១៨ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២១ ដើម្បីចូលរួមក្នុងកីឡារបស់ពួកគេនៅដើមរដូវកាល។ សិស្សដែលជាអ្នកកីឡាចូលរួមក្នុងកីឡានៅនិទាយរដូវនឹងត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញ ឱ្យទាន់ថ្ងៃទី១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២២។

រដូវ	កីឡា	កំណត់ថ្ងៃចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញ	ចាក់លើកទីមួយឱ្យទាន់ថ្ងៃ	ចាក់លើកទីពីរឱ្យទាន់ថ្ងៃ
រដូវរងា	បាល់បោះ បូលលីង (Bowling) អ្នកស្រែកអបអរ (Cheerleading) រត់ប្រណាំងក្នុងកីឡាដ្ឋាន ហែលទឹក ចំបាប់	ថ្ងៃទី១៨ ខែធ្នូ ឆ្នាំ ២០២១	ថ្ងៃទី១៣ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០២១	ថ្ងៃទី៤ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០២១
និទាយរដូវ	កីឡាវាយសី បាល់ចោល ឱ្យគេវាយ	ថ្ងៃទី១ ខែមីនា ឆ្នាំ ២០២២	ថ្ងៃទី២៥ ខែមករា ឆ្នាំ ២០២២	ថ្ងៃទី១៥ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០២២

	ឡាក្រោះ (Lacrosse) បាល់ចោលឱ្យគេវាយ សម្រាប់នារី (Softball) ចិន្តិសី (Tennis) កីឡាប្រណាំង និង បាល់ទះ។			
--	--	--	--	--

**តើខ្ញុំអាចចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនៅទីណា ប្រសិនបើខ្ញុំមិនបានទទួលថ្នាំបង្ការរោគមួយ ឬទាំងពីរ នៅឡើយ?**

ថ្នាំបង្ការរោគមាននៅតាមទីតាំងជាច្រើន ទូទាំងទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ា។ សិស្សទាំងអស់អាចទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ នៅពេលមានព្រឹត្តិការណ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែលមាននៅតាមសាលារបស់ក្រសួងអប់រំ តាមការសហការជាមួយអ្នកផ្តល់ថ្នាំបង្ការរោគ នៅឱសថស្ថាន មជ្ឈមណ្ឌលសុខភាពរបស់ទីក្រុង ឬតាមរយៈគ្រូពេទ្យប្រចាំគ្រួសារ។

ព្រឹត្តិការណ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែលឧបត្ថម្ភដោយក្រសួងអប់រំនាពេលខាងមុខអាចរកឃើញនៅលើគេហទំព័រ [www.philasd.org/studenthealth](http://www.philasd.org/studenthealth)។ ព្រឹត្តិការណ៍ចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែលឧបត្ថម្ភដោយក្រសួងសុខាភិបាលក្រុងអាចរកឃើញនៅ [ត្រង់នេះ](#)។

**តើខ្ញុំបង្ហាញភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដោយរបៀបណា?**

អ្នកក៏ឡាត្រូវតែបញ្ជូនច្បាប់ចម្លងនៃប័ណ្ណចាក់ថ្នាំបង្ការរោគរបស់ពួកគេទៅសាលា ដែលនឹងត្រូវបញ្ជូនទៅក្នុងប្រព័ន្ធព័ត៌មានសិស្ស (SIS)។ ប្រព័ន្ធព័ត៌មានសិស្ស គឺជាប្រព័ន្ធដែលមានសុវត្ថិភាព ដែលត្រូវបានប្រើដោយក្រសួងអប់រំដើម្បីការពារព័ត៌មានសុខភាពរបស់សិស្ស។ ស្ថានភាពនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនឹងត្រូវប្រើដើម្បីកំណត់ថាតើអ្នកណាជាអ្នកចាំបាច់ និងមិនចាំបាច់ដាក់ឱ្យនៅដាច់ពីគេ ក្នុងពេលសិស្ស ឬបុគ្គលិក វិជ្ជមាន ខ្វីដ-១៩។

**ចុះបើខ្ញុំមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញទាន់ថ្ងៃផុតកំណត់នៅថ្ងៃទី១៨ ខែធ្នូ?**

សិស្សដែលមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញទាន់ថ្ងៃទី១៨ ខែធ្នូ នឹងគ្មានសិទ្ធិលេងទេ រហូតដល់ពួកគេផ្តល់ភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញទៅឱ្យសាលា។

**តើក្រសួងអប់រំអនុញ្ញាតឱ្យមានការលើកលែងចំពោះតម្រូវការសម្រាប់ថ្នាំបង្ការរោគសម្រាប់សិស្សដែលជាអ្នកឡាដែរឬទេ?**

អនុញ្ញាត។ ការលើកលែងចំពោះតម្រូវការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ អាចយល់ព្រមឱ្យសម្រាប់មូលហេតុនៃវេជ្ជសាស្ត្រ ឬសាសនា ដែលអាចបញ្ជាក់បាន ហើយអាចស្នើសុំតាមការបំពេញ [លិខិតស្នើសុំការលើកលែងពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ \(Vaccine Exemption Form\)](#)។ លិខិតស្នើសុំការលើកលែងពីការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគត្រូវបញ្ជូនទៅគិលានុបដ្ឋាយិកាសាលាដោយផ្ទាល់។ ការស្នើសុំការលើកលែងត្រូវតែរួចរាល់ ៧ ថ្ងៃ មុនរដូវកាលចាប់ផ្តើម។

**តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើខ្ញុំគ្មានភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនៅពេលរដូវកីឡារបស់ខ្ញុំចាប់ផ្តើម?**

សិស្សជាអ្នកឡាដែលមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ឬមិនបានបញ្ជូនភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគត្រឹមត្រូវតាមកាលកំណត់ដែលត្រូវការ ឬមិនបានបញ្ជូនការលើកលែងការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនឹងត្រូវដកចេញពីបញ្ជីឈ្មោះក្រុមរបស់ពួកគេ ហើយបាត់

បងសិទ្ធិដើម្បីប្រើសិទ្ធិទាំងអស់ដែលបានផ្តល់ដល់សិស្សជាអ្នកកីឡា រួមទាំង ការហាត់ជាមួយក្រុម ឬតែឯង ការប្រកួតប្រជែង និងទីកន្លែងកីឡាណាមួយ រហូតដល់ពួកគេអាចផ្តល់ភស្តុតាងនៃការទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញ។

**តើអ្នកកីឡានៅអនុវិទ្យាល័យដែលចូលរួមក្នុងកីឡាប្រកួតតាមសាលានឹងត្រូវតម្រូវឱ្យទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ ដែរឬទេ?**  
តម្រូវ។ អ្នកកីឡានៅអនុវិទ្យាល័យដែលចូលរួមក្នុងកីឡាប្រកួតតាមសាលានឹងត្រូវតម្រូវឱ្យទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគ លើកទីមួយ ក្នុងរយៈពេល ៤៥ ថ្ងៃ ក្រោយពីមានការយល់ព្រមសម្រាប់សិស្សដែលមានអាយុ ៥ ដល់ ១១ ឆ្នាំ។ លើកទីពីរនឹងត្រូវតម្រូវ ឱ្យចាក់ ២១ ថ្ងៃ ក្រោយពីបានចាក់លើកទីមួយរួច។

**ខ្ញុំមានអាយុ ១២ ឆ្នាំ ក្រោយពេលដូរកាលកីឡាចាប់ផ្តើម។ តើខ្ញុំមានពេលប៉ុន្មានដើម្បីចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញ?**  
សិស្សដែលមានសិទ្ធិទទួលបានការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគថ្មីនឹងមានពេល ៤៥ ថ្ងៃ ក្រោយខួបទី១២ របស់ពួកគេ ដើម្បីទទួលបានការចាក់ ថ្នាំបង្ការរោគលើកទី១ ហើយត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការរោគលើកទីពីររបស់ពួកគេមិនឱ្យហួស ៨ សប្តាហ៍ ក្រោយខួបទី១២ របស់ពួក គេ។

**តើថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ មានតម្លៃប៉ុន្មាន?**

ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ មានសម្រាប់គ្រប់ៗគ្នាទាំងអស់ដោយមិនគិតថ្លៃ ដោយមិនគិតពីការធានារ៉ាប់រង ឬស្ថានភាពអន្តោ ប្រវេសន៍។

**តើថ្នាំបង្ការរោគ ខ្វីដ-១៩ ទាំងអស់ (Moderna, Pfizer, Johnson & Johnson) ត្រូវតាមតម្រូវការដែរឬទេ?**

បច្ចុប្បន្ននេះ ថ្នាំបង្ការរោគ Pfizer គឺជាថ្នាំបង្ការរោគតែមួយគត់ដែលមានសម្រាប់សិស្សអាយុក្រោម ១៨ ឆ្នាំ។ សិស្សដែល មានអាយុ ១៨ ឆ្នាំឡើងទៅ អាចទទួលបានថ្នាំបង្ការរោគ Johnson & Johnson, Moderna ឬ Pfizer ដើម្បីបំពេញតាមតម្រូវ ការ។

**តើខ្ញុំត្រូវការដាក់បំណុលចាក់ថ្នាំបង្ការរោគតាមខ្លួនគ្រប់ពេលដែរឬទេ?**

អត់ទេ។ សិស្សត្រូវផ្តល់ភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគទៅសាលារបស់ពួកគេ។ នៅពេលទទួលបានភស្តុតាងហើយ សិស្សមិនបាច់កាន់បំណុលចាក់ថ្នាំបង្ការរោគរបស់ពួកគេទេ។

**តើតម្រូវការនេះនឹងផ្លាស់ប្តូរតម្រូវការធ្វើតេស្តប្រចាំសប្តាហ៍ដែរឬទេ?**

សិស្សជាអ្នកកីឡាដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញនឹងមិនតម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តពីរដងក្នុងមួយសប្តាហ៍សម្រាប់ ខ្វីដ-១៩ ទេ។ សិស្សនឹងត្រូវបន្តធ្វើតេស្តរៀងរាល់សប្តាហ៍ រហូតដល់ ២ សប្តាហ៍ ក្រោយពីបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគលើកទីពីររួច។ សិស្សដែលបញ្ជូនលិខិតសុំការលើកលែងនឹងត្រូវធ្វើតេស្តពីរដងក្នុងមួយសប្តាហ៍សម្រាប់ជំងឺ ខ្វីដ-១៩។

ទោះជាបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគរួចហើយក៏ដោយ អ្នកដែលមានរោគសញ្ញាដែលបង្ហាញថាមានការឆ្លងមេរោគ ខ្វីដ-១៩ នឹង តម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តមើលរោគ ខ្វីដ-១៩ ហើយតម្រូវឱ្យនៅដាច់ពីគេ ប្រសិនបើវិជ្ជមាន។

**ប្រសិនបើខ្ញុំមានជម្ងឺ ខ្លីដ-១៩ ហើយបានជាសះស្បើយឡើងវិញ តើខ្ញុំនៅតែត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែរឬទេ?**  
ត្រូវតែចាក់។ សិស្សជាអ្នកកីឡាដែលមានជម្ងឺ ខ្លីដ-១៩ រួចហើយនឹងនៅតែត្រូវឱ្យទទួលថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ និងផ្តល់ ភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ។ ការស្រាវជ្រាវមិនទាន់បង្ហាញពីរយៈពេលដែលមនុស្សអាចការពារពីការឆ្លង ខ្លីដ-១៩ ម្តងទៀតនៅឡើយ ក្រោយពីមានជម្ងឺនេះរួច។ ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគជួយការពារការឆ្លងមេរោគផ្សេងទៀត។ អាស្រ័យហេតុ នេះ សិស្សជាអ្នកកីឡាទាំងអស់ត្រូវត្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ទោះជាធ្លាប់មានរោគនេះពីមុនក៏ដោយ។

**តើគ្រូបង្វឹក និងបុគ្គលិកផ្នែកកីឡាត្រូវត្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគដែរឬទេ?**  
ត្រូវ។ គ្រូបង្វឹក និងបុគ្គលិកផ្នែកកីឡាផ្សេងទៀតត្រូវត្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ជាផ្នែកនៃច្បាប់របស់ក្រសួងអប់រំ។

**តើសិស្សដែលរៀននៅសាលាធារ ហើយមិនចូលរួមក្នុងកីឡាដែលប្រកួតជាមួយសាលារបស់ក្រសួងអប់រំត្រូវចាក់ថ្នាំបង្ការ រោគដែរឬទេ?**  
អត់ទេ។ ការត្រូវនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងសិស្សដែលរៀននៅសាលាធារ ហើយគ្រាន់តែចូលរួមក្នុងកម្មវិធីកីឡាក្នុងនាមជា សមាជិកនៃក្រុមសាលាធាររបស់ពួកគេតែប៉ុណ្ណោះនោះទេ។

**តើសិស្សដែលរៀននៅសាលាធារ សាលារៀនតាមអ៊ិនធឺណិត (Cyber Schools) ឬ រៀននៅផ្ទះ (Home Schools) ហើយលេងក្នុងក្រុមកីឡាដែលប្រកួតតាមសាលារបស់ក្រសួងអប់រំត្រូវត្រូវឱ្យធ្វើតាមតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ សម្រាប់សិស្សកីឡារបស់ក្រសួងអប់រំដែរឬទេ?**  
ត្រូវ។ សិស្សដែលជាអ្នកកីឡាទាំងអស់ដែលនៅក្នុងក្រុមរបស់ក្រសួងអប់រំត្រូវត្រូវឱ្យចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញ លេញ។ សូមបញ្ជូនភស្តុតាងនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ ទៅឱ្យគ្រូបង្វឹករបស់លោកអ្នកដោយផ្ទាល់។

សិស្សដែលទទួលការលើកលែងដោយផ្អែកលើមូលហេតុនៃវេជ្ជសាស្ត្រ ឬសាសនា នឹងត្រូវត្រូវឱ្យធ្វើតេស្តរកមើលរោគ ខ្លីដ-១៩ ពីរដង ក្នុងមួយសប្តាហ៍។

**តើ មិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ចាក់ថ្នាំបង្ការរោគមិនទាន់ពេញលេញ និងចាក់ថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញ សម្រាប់ ខ្លីដ-១៩ មានន័យដូចម្តេច?**  
មិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ៖ បុគ្គលដែលមិនបានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ ណាមួយនៅឡើយ។

ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគមិនទាន់ពេញលេញ៖ បុគ្គលដែលបានទទួលការចាក់ថ្នាំតែម្តង ឬអ្នកដែលបានចាក់ថ្នាំលើកទីពីររបស់ ពួកគេ ប៉ុន្តែមិនទាន់បាន ១៤ ថ្ងៃ នៅឡើយ ចាប់តាំងពីបានចាក់ថ្នាំលើកទីពីររួច។ សម្រាប់គោលបំណងនៃការត្រូវនេះ បុគ្គលនេះត្រូវតែគោរពតាមតម្រូវការដូចបុគ្គលដែលមិនបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគនៅឡើយដែរ។

ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញ៖ បុគ្គលដែលបានទទួលការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគលើកទីពីររួច នៃថ្នាំដែលត្រូវចាក់ពីរដង ហើយចាក់បានរយៈពេល ១៤ ថ្ងៃ ចាប់តាំងពីបានចាក់លើកទីពីររួច ឬចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ បានម្តង នៃថ្នាំដែលត្រូវ ចាក់តែម្តង ហើយចាក់បានរយៈពេល ១៤ ថ្ងៃ ចាប់តាំងពីបានចាក់ថ្នាំនោះរួច។

សិស្សដែលបានចាក់ថ្នាំបង្ការរោគពេញលេញនឹងនៅតែតម្រូវឱ្យគោរពតាមវិធីកាត់បន្ថយ ខ្លីដ-១៩ ផ្សេងៗទៀតដែលមានស្រាប់ រួមទាំង ការពាក់ម៉ាស់ ការលាងដៃ និងការរក្សាគម្លាតពីអ្នកដទៃ នៅពេលណាអាចធ្វើទៅបាន។

**តើ មហាវិទ្យាល័យ និងសាកលវិទ្យាល័យ មានប្រតិកម្មយ៉ាងណាចំពោះតម្រូវការនៃការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ?**

ការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ សម្រាប់សិស្សដែលជាអ្នកកីឡា បង្កើនសុខភាព និងសុវត្ថិភាពរបស់ក្រុមទាំងមូល ហើយធ្វើឱ្យមានសមត្ថភាពក្នុងការដឹកនាំរដូវកាលកីឡាឱ្យប្រកបដោយសុវត្ថិភាព និងជោគជ័យ ដោយកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់ដល់ការហាត់ហ្វឹកហ្វឺន ការប្រកួតកីឡា និងទីបំផុត ការប៉ះពាល់ដល់រដូវកាល។

យោងតាមការបោះពុម្ពផ្សាយនាពេលថ្មីៗនេះ មហាវិទ្យាល័យ និងសាកលវិទ្យាល័យ កំពូលទាំង ២៥ ក្នុងប្រទេស បានតម្រូវឱ្យសិស្សរបស់ខ្លួនទទួលបានការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគឱ្យបានពេញលេញ មុនពេលឈានជើងចូលបរិវេណសាលា។ បញ្ជីឈ្មោះមហាវិទ្យាល័យ និងសាកលវិទ្យាល័យ ទាំងអស់របស់សហរដ្ឋអាមេរិកដែលតម្រូវឱ្យមានការចាក់ថ្នាំបង្ការរោគ ខ្លីដ-១៩ សម្រាប់ការចូលរៀនអាចរកឃើញនៅ [ត្រង់នេះ](#)

**តើខ្ញុំអាចនិយាយជាមួយអ្នកណា ប្រសិនបើខ្ញុំមានសំណួរ ឬការបារម្ភ?**

អ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាព ឬគិលានុបដ្ឋាយិកាសាលាអាចផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីថ្នាំបង្ការរោគ។